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                                                              ЗАПИСНИК 

 

Друге  сједнице Заједничке комисије Парламентарне скупштине БиХ за 

одбрамбену и безбједносну политику и надзор над радом одбрамбених и 

безбједносних структура на нивоу БиХ. 

Сједница је одржана 05.01.2004. године, у времену од 14,00 до 15,00 часова. 

Сједници су присуствовали чланови Заједничке комисије: Сеада Палаврић, Шефик 

Џаферовић, Адем Хускић, Момчило Новаковић, Винко Зорић, Осман Брка, Халид 

Гењац, Бошко Шиљеговић, Бранко Зрно и Анто Спајић. 

Сједници нису присуствовали Зоран Спасојевић и Мирко Благојевић. 

Поред чланова , сједници је присуствовала Драгица Хинић, стручни сарадник у 

радним комисијама Парламентарне скупштине БиХ. 

Сједницом је у одсуству привременог предсједавајућег, предсједавао Бранко Зрно. 

 

За расправу на сједници предложен је слиједећи  

 

ДНЕВНИ РЕД: 

 

1. Усвајање записника са 1. конститутивне  сједнице Заједничке комисије ; 

2. Разматрање Приједлога закона о производњи наоружања и војне опреме  

(предлагач: Савјет Министара БиХ). 

 

Чланови Комисије једногласно су усвојили дневни ред. 

 

Ад.1. 

Записник 1. конститутивне  сједнице Заједничке комисије једногласно је усвојен. 

 

Ад.2. 

Бранко Зрно информисао је о досадашњем поступку по Приједлогу закона о 

производњи наоружања и војне опреме. Истакнуо је да је достављено мишљење 

Уставно-правних комисија оба дома о постојању уставно-правног основа и 

усклађености са правним системом предметног Приједлога закона, те да је 

Момчило Новаковић уложио амандман на Приједлог закона.  

Потом је вођена расправа о принципима закона . 

Сеада Палаврић истакнула је да је непримјерено кориштење скраћенице  «НВО» 

која се протеже кроз цијели закон, обзиром да та скраћеница асоцира на невладине 
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организације, те да треба користити пуни назив «производња   наоружања и војне 

опреме». 

Момчило Новаковић имао је супротно мишљење наводећи да је ова скраћеница 

уобичајена у овој области и да је не треба мијењати. 

Након ове расправе чланови Заједничке комисије једногласно су усвојили 

принципе закона. 

Потом се приступило расправи о амандману Момчила Новаковића уложеном на 

члан 5.став 1. и 2. 

Предлагач амандмана укратко је изложио разлоге улагања амандмана, истичући да 

је основна намјера била омогућити ентитетским институцијама ,организацијама и 

привредним субјектима из ове области међусобну сарадњу, не дирајући при томе 

искључиву надлежност институција БиХ у области увозно-извозних послова. 

Након његовог излагања у расправи су учествовали Винко Зорић, Сеада Палаврић, 

Шефик Џаферовић, Халид Гењац, Адем Хускић и Бошко Шиљеговић.  

Из расправе је проистекао приједлог да се уложени амандман раздвоји и предложи 

у форми два амандмана, тако да би амандман I. третирао став 1. члана 5. , а 

амандаман II став 2. члана 5.  

Овај приједлог дат је из разлога што је већина чланова Комисије мишљења да се 

ставом 2. члана 5. елиминирају нејасноће и побољшава постојећи текст, док су 

мишљења о предложеној измјени става 1. члана 5. била супротна.  Предлагач 

амандмана прихватио је овај приједлог за раздвајање, тако да су се чланови 

Комисије потом изјаснили о два амандмана. 

 

Амандман I., који се односи на став 1. члана 5. Приједлога закона није усвојен, јер 

се за усвајање амнадмана изјаснило 3 члана Комисије, док је  7 било против. 

 

Амандман II., који се односи на став 2. члана 5. усвојен је једногласно. Текст овог 

амандмана је слиједећи: 

Став 2. члана 5. мијења се и гласи: 

«Правне особе из члана 4. став 1. дужне су водити евиденцију о утрошку «Б» 

материја, утрошку по производима и полупроизводима, плановима  производње 

НВО, испорукама и другим евиденцијама које су битне за контролу производње 

НВО.».  

 

Чланови Комисије потом су једногласно усвојили Приједлог закона са усвојеним 

амандманом, уз констатацију  да је закон неопходно донијети, те предложили 

домовима Парламентарне скупштине БиХ његово усвајање. 

За извјестиоца пред Представничким домом по овом извјештају, једногласно је 

изабран  Шефик Џаферовић, а пред Домом народа Бранко Зрно. Ово је усвојено као 

правило, тако да ће се за извјестиоце пред домовима увијек изабрати лице из 

руководства Комисије која припада поједином дому. 

 

 

              Записник сачинила :                                             Замјеник предсједавајућег 

                Драгица Хинић                                                        Заједничке комисије: 

                                                                                                           Бранко Зрно 

 


